
Referat fra møte i styret for Sandnes Idrettsråd  
Dato: 23.02.2023 kl. 18.30 – 20.00 
Hvor: Sosialt rom i Kleivane idrettshall 
  
Til stede: Paul Hetland, Siv Janne Aarrestad, Sølvi Rabben, og Kjetil Sigurdsen  
 
Forfall: Karianne Stoltenberg, Pål Thornes. 
Ikke møtt: Mathias Stene, Sivert Bratten og Hilde Thorsen Moss. 
 
Dessuten møtte: Daglig leder Kåre Strand. 
 
Møtet ble ledet av Paul Hetland. 
 
 

Sak  
nr.  

Behandlet  Ansvarlig 

07/23  Vekting av kriterier for prioritering av idrettsanlegg inn i 
Aktive Sandnes 
 
Styret gjennomgikk de ulike kriteriene og vektet disse. Resultatet 
vedlegges protokollen. 

 
  
 
 
  

08/23 
  

Rapport fra arbeidsgruppene 
Folkepulsen 
Siv Janne og Kåre orienterte.  
Samarbeidsavtale mellom Rogaland idrettskrets, Sandnes 
kommune og Sandnes idrettsråd for 2023 er signert og klar. 
 
Det er mottatt en del søknader som blir behandlet i mars etter 
utløp av søknadsfristen.  
 
Treningstider  
Ingenting å rapportere, men det er planlagt møte med 
administrasjonen neste uke. 
 
Politisk kontakt 
Ikke noe nytt siden sist møte. 
 
Reklameavtaler på kommunale anlegg 
Ingenting å rapportere.  

 
 
 
 
Kåre følger 
opp 
 
 
 
 
 
 

09/23 Årsmøtet 2023 

 

Vedtak:   

a. Styret hadde ingen merknader til utkast til årsrapport 

b. Styret hadde ingen merknader til regnskap for 2022 

c. Styret hadde ingen merknader til årsplan 2023 

d. Styret hadde ingen merknader til budsjett for 2023 

e. Styret hadde ingen merknader til forslag til retningslinjer for 

fordeling av LAM-midler  
 

 
 

10/23 Orientering fra studietur til Volda  



Paul og Kåre orienterte.  
Nyttig og lærerik studietur til spennende anlegg. Viktig å knytte 
kontakter i Sandnes eiendom. 
 

 
 
 

11/23 Orientering fra sonesamling Utstein kloster hotell 

Paul og Siv Janne orienterte. Nyttig samling. Det er planlagt 
oppfølgingsmøte 7. mars. 

 

 

12/23 Nytt fra kommunen 

Saken gikk ut grunnet sykdom. 

 
 
 

13/23 Eventuelt 

Utsendt med innkallingen og tatt til orientering:  

Uttalelse/innspill til reguleringsplan ny skole Riska 

Referat fra AU-møte 2. jan 

 

  
 
Referent: Kåre 


